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Co zachęciło Panią, by przystąpić do Programu Ambasadorów Henkla? 
 
Zrównoważone praktyki powinny być elementem naszego codziennego życia. Jednak pomimo 
dobrych intencji często nie udaje nam się działać w sposób zrównoważony, nierzadko z powodu braku 
świadomości.  
 
Program Ambasadorów dotyka tego problemu. Pomaga wprowadzać zrównoważone praktyki w 
codziennym życiu i podnosi świadomość wśród innych ludzi, również spoza Henkla.  
 
Czego nauczyła się Pani dzięki szkoleniu w ramach Programu Ambasadorów? 
 
Naszych sześć obszarów zainteresowania – energia i klimat, surowce i odpady, woda i ścieki, postęp 
społeczny, zdrowie i bezpieczeństwo oraz skuteczność działania – zapewniają naszej firmie 
holistyczne podejście do kwestii zrównoważonego rozwoju. Umożliwiają nam przyczynianie się do 
szerzenia wartości i ochrony środowiska. Taka elastyczność pokazuje, że nie ma jednego rozwiązania 
czy jednej drogi do tego, by być bardziej zrównoważoną firmą.  
 
Czy szkolenie pomaga w komunikowaniu zasad zrównoważonego rozwoju wśród dostawców, 
partnerów biznesowych, sprzedawców detalicznych i innych współpracowników? Jeśli tak, to w jaki 
sposób? 
 
Tak, szkolenie wyjaśnia kwestie zrównoważonego rozwoju w sposób ciekawy i interaktywny, dzięki 
czemu temat był dla mnie bardziej uchwytny. Jestem teraz bardziej świadoma mojego codziennego 
wpływu na środowisko, dzięki czemu mogę również zwiększać tę świadomość wśród kolegów z pracy, 
rodziny i znajomych.  
 
W jaki sposób Pani zdaniem ludzie mogą dokonywać bardziej zrównoważonych wyborów w życiu 
osobistym? Czy ma Pani jakieś wskazówki? 
 
Musimy przełamywać różne przyzwyczajenia, aby mieć większy wpływ na zrównoważony rozwój. Jeśli 
każdy z nas będzie gotowy dokonać niewielkich zmian w codziennym życiu, wspólnie będziemy mieć 
znaczący wpływ na zrównoważony rozwój.  
  
 
 

 


